



2<sup>nd</sup> March 2026

٢ مارس ٢٠٢٦ م

**Subject: Disclosure of Board of Directors Resolutions**

**الموضوع: الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة**

Oman Flour Mills Company SAOG would like to announce to the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange, and its esteemed shareholders that the Board of Directors, at its meeting held on 2<sup>nd</sup> March 2026, approved the audited financial statements for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2025. The audited financial statements, together with the Board of Directors' Report, will be uploaded and made available on the Muscat Stock Exchange website.

The Board of Directors has also resolved to recommend to the Annual Ordinary General Meeting, scheduled to be held on 30<sup>th</sup> March 2026, the distribution of dividends to shareholders as at the date of the Meeting for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2025, as follows:

- Cash dividends representing 25% of the paid-up share capital, equivalent to 25 baizas per share, amounting to a total of OMR (4,134,375) Four Million One Hundred Thirty-Four Thousand Three Hundred Seventy-Five Omani Rials.
- Bonus shares representing 5% of the share capital, at the rate of one (1) share for every twenty (20) shares held, which will result in an increase in the Company's total number of shares from 165,375,000 shares to 173,643,750 shares.

The above is subject to the approval of the Annual Ordinary General Meeting and completion of the required formalities.

تود شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) إحاطة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمساهمين الكرام بأن مجلس الإدارة قد اعتمد في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٢ مارس ٢٠٢٦ م البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م. وسيتم إدراج البيانات المالية المدققة، مرفقة بتقرير مجلس الإدارة، على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط.

كما أوصى مجلس الإدارة برفع توصية إلى الجمعية العامة العادية السنوية - المزمع عقدها بتاريخ ٣٠ مارس ٢٠٢٦ م - بالموافقة على توزيع أرباح على المساهمين بتاريخ الجمعية عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م، وذلك على النحو الآتي:

- توزيع أرباح نقدية بنسبة ٢٥٪ من رأس المال المدفوع، أي بواقع ٢٥ بييسة للسهم الواحد، وبإجمالي مبلغ قدره (٤,١٣٤,٣٧٥) أربعة ملايين ومائة وأربعة وثلاثون ألفًا وثلاثمائة وخمسة وسبعون ريال عماني.
- توزيع أسهم مجانية بنسبة ٥٪ من رأس المال بمعدل سهم واحد لكل عشرين (٢٠) سهمًا، الأمر الذي يترتب عليه زيادة عدد أسهم الشركة من (١٧٣,٦٤٣,٧٥٠) سهم إلى (١٦٥,٣٧٥,٠٠٠) سهم.

وذلك رهــنًا بموافقة الجمعية العامة العادية السنوية واستكمال إجراءات الاعتماد.



شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.